
In the chart below, first find your family size and follow that row over to the dollar amounts. If you earn less than the income amount listed in one 
column, you may be eligible for that coverage or assistance.

What am I likely eligible for?
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Find free local help on OregonHealthCare.gov.
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Members of federally
recognized Tribes

Zero Cost-Sharing Limited Cost-Sharing

200%

OHP Bridge1

1OHP Bridge - Basic Health Program (BHP) income limit is 200%. American Indians and Alaska Natives whose income is below 205% monthly will qualify for OHP Bridge - Basic Medicaid. To learn 
about these programs visit OHP.Oregon.gov/Bridge. 
2OHP Special Programs includes OHP for Youth with Special Health Care Needs (YSCHN) and OHP Bridge - Basic Medicaid for American Indians and Alaska Natives.
Oregon Health Plan eligibility is based on gross monthly income. The Marketplace bases eligibility on estimated gross annual income. This chart provides only an estimate of an individual or 
family’s likely eligibility. The Oregon Health Plan begins using 2025 federal poverty levels to consider eligibility on March 1, 2025. The Marketplace begins using 2025 federal poverty levels on 
Nov. 1, 2025 for the 2026 plan year. This chart is valid March 1, 2025 to Oct. 31, 2025. An updated version will be available at OregonHealthCare.gov at that time.
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在下面的图表中，首先找到您的家庭人数，然后顺着该行找到相应的美元金额。如果您的收入低于某一列所列的收入金额，您可能有资格获得该保险或援助。

1OHP Bridge – 基本健康计划 (Basic Health Program, BHP) 的收入限额为 200%。收入低于 205% 的美洲印第安人和阿拉斯加原住民将有资格享受 OHP Bridge – 基本 Medicaid。如需了解这些计
划，请访问 OHP.Oregon.gov/Bridge。
2OHP 特别项目包括针对有特殊医疗保健需求的青少年的 OHP (YSCHN) 和 OHP Bridge - 针对美国印第安人和阿拉斯加原住民的基本医疗补助。

俄勒冈健康计划 (Oregon Health Plan) 的资格认证基于每月总收入。市场根据预估的年总收入确定资格。此图表仅提供对个人或家庭可能资格的估算。俄勒冈州健康计划将于 2025 年 3 月 1 日开
始使用 2025 年联邦贫困水平来确定资格。市场将于 2025 年 11 月 1 日开始使用 2025 年联邦贫困水平来确定 2026 年计划年度。此图表有效期为 2025 年 3 月 1 日至 2025 年 10 月 31 日。更新版本
将在 OregonHealthCare.gov 上提供。
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300%

费用分摊减免

保费税收抵免额 （无收入限制）

100%联邦贫困线

俄勒冈健康计划  
(Oregon Health Plan, OHP) 适合孕妇的 OHP 适合 19 岁以下儿童的 OHP

不符合 OHP 资格？
您可能有资格通过市场 

获得经济援助

$1,800/月

在 OregonHealthCare.gov 网站上查找免费的本地帮助.

联邦承认的部落成员

零费用分摊 有限费用分摊
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